
 
JEGYZŐKÖNYV 

 
 

amely 2011. május 24. napján a Magyar Szörf Szövetség elnökségi ülésén, a Ady E. u. 19. 
 
Az elnökségi ülés nyilvános, jelen vannak:  
 
 Dr. Kovács Péter elnök, 
 Utassy Loránd főtitkár, 
 Körtvélyesi Miklós, 
 Dr. Molnár Ákos mint elnökségi tagok 
 Dr. Nagy Gyula. 
 
Kovács Péter köszönti a megjelenteket és javasolja, hogy jegyzőkönyvvezetőnek Utassy Lorándot, 
jegyzőkönyv-hitelesítőknek Körtvélyesi Miklóst és Dr. Molnár Ákost nevezzék ki. 
 
Ezt követően a jelenlévők nyílt szavazással egyhangúlag elfogadják a következő határozatot: 
 
 

11/2011. számú Határozat 
 

Az elnökség egyhangúlag jegyzőkönyvvezetőnek Utassy Lorándot, jegyzőkönyv-hitelesítőknek 
Körtvélyesi Miklóst és Dr. Molnár Ákost választotta meg. 
 
A nevezettek a felkérést köszönettel elfogadják. 
 
Ezt követően Utassy Loránd főtitkár ismerteti a napirendi pontokat: 
 
 

1. Átlagpont kérelmek 
2. Olimpiai felkészülés 
3. Pénzügyi helyzet 
4. edzői képzés 
5. motorosok, EB, VB 
6. R-go kérelem Gádorfalvi 
7. laptop 
8. dopping 

 
Az elnökség a következő határozatot hozta: 

 
12/2011. számú Határozat 

 
 Az elnökség egyhangú döntése értelmében a jövőben az átlagpont kérelmek automatikusan 

elfogadásra kerülnek, amennyiben megfelelnek az előírt követelményeknek. Detre Dia 
átlagpont kérelmét a santanderi edzőtábor alatt az elnökség egyhangúlag elfogadta. 

Egyhangú döntés 
 
Majd Utassy Loránd beszámolt az olimpiai felkészülés jelenlegi helyzetéről és a pénzügyi helyzetről, a 
kifizetések folyamatosak, zökkenőmentesen zajlanak, igaz az alaptámogatás és a működési támogatás 
még nem érkezett meg, de a MOB kész bármikor kisegíteni fizetési probléma esetén.  
Az edzői képzést 2011 szeptemberétől immár hivatalosan is beindítja szövetségünk a TF-el 
együttműködve. A kapcsolattartással továbbra is Pártos György és Utassy Loránd lesz megbízva. 
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Majd az elnökség a következő határozatot hozta: 

 
13/2011. számú Határozat 

 
Az elnökség egyhangú döntése  értelmében az EB-re és a VB-re is támogatja szövetségünk a 

motoros használatának megosztását, azzal a feltétellel, hogy a költségeket részarányosan 

megosztják egymás közt a felek, illetve casco biztosítást kell kötni a közösen használt 

időszakra, melynek költségeit szintén fel kell osztani. 

 
Egyhangú döntés 

 
Ezt követően az elnökség megvitatta Gádorfalvi Áron kérelmét az r-go erősítő géppel kapcsolatban és a 
következő határozatot hozta: 
 

14/2011. számú Határozat 
 

Az elnökség egyhangú döntése értelmében az erősítő gépet Gádorfalvi Áron a Balatonfűzfői 
MSZA telepen használhatja. Bárminemű kárért Gádorfalvi Áron és Utassy Loránd a felelős. 

 
Egyhangú döntés 

 
Utassy Loránd főtitkár beszámolt a szövetségi laptop kritikus állapotáról. Az elnökség felkéri az 
elnökségi tagokat, hogy segítsenek egy új korszerű laptop beszerzésében. 
 
Majd az elnökség felkérte Utassy Loránd főtitkárt, hogy tájékoztassa az „A” keret versenyzőket a 
megújult dopping ellenes feladatokra és megállapodásban rögzítsék a versenyzők kötelezettségeit. 

 
 

A napirendi pontok megtárgyalását követően Kovács Péter elnök berekeszti az ülést. 
 
 

Kmf. 
 
 
 

---------------------------------------------------- 
Utassy Loránd 

jegyzőkönyvvezető 
 
 
--------------------------------------------------   -------------------------------------------------------- 

 Körtvélyesi Miklós       Dr. Molnár Ákos 
 jegyzőkönyv-hitelesítő                  jegyzőkönyv-hitelesítő 


